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Za pośrednictwem Przewodnic zące go

Rady Miasta Lubawka

INTERPELAC JA-ZAPYTANIE

Zgodnie z Ań. 24 pkt, 3 Ustawy o samorządzie gminnym składam interpelację-zapytania
w sprawie:

Mieszkańcy Chełmska Śląskiego są żlłło zainteresowani doprowadzeniem gazu do naszej

miejscowości. Ostatnie lata pokazały, że dalsze trwanie przy ogrzewaniu naszych mieszkari
węglem powoduje, że zimą powstaje trujący smog i mieszkańcy chorują po wdychaniu
zatrutego dymem powietrza. Dlatego też zostałem upoważniony przez mieszkanców do
interwencji w tej sprawie i oczeku.ię odpowiedzi naponiższe pyania:

- Czy urząd prowadził rozmowy z PGNiG na temat doprowadzenia gazociągu do Chełmska
Śląskiego?

- Czy urząd tozvlażał zavłarcię umowy z dostawcami gazu LNG czy LPG. aby zbudować u nas

rozprężńe tych gazów i doprow,adzenie gazl do poszczególnych budynków?

Pragnę nadmienić, że wobec tego. że mamy do ogrzania duze osiedle Słoneczna, Kolonia oraz
szkołę obok tego osiedla, to istnieje możliwośc. ze dostawca zaoferuje korzystne warunki
finansowe.

Przeprowa<lzenie gazyfikacji terenu Chełmska Śląskiego uczyni, że ż,ycie w naszej

miejscowości będzie znośniejsze, czystsze, a co najważmiejsze będzie bardziej ekologiczne niż
obecnie, gdy ogrzewanie jest oparte głównie na węglu i nie tylko.

Oczekuję że otrzymamy infbrmacje, które będą zgodnę znaszymi oczekiwanianri.

Chciałbym przypomnieć, że interpelację o powyzszej treści przedstawiałem jaż
w czerwcu 2019 roku i wówczas dostałem odpowiedz, że Gmina .vq;iruża zainteresowanie
tematem guyfik:acji,atakże,że09.07 .202l r. zostało wvsłane stosowne pismo do firmy Połskie
Górnictwo Naftowe i Gazownictwo SA oddział w Wałbrzychu z prośbą o ofertę. Jakie więc
kolejne kroki podjęła Gmina Lubawka w powyższym temacie?


